

Title (en)  
SUPPORT BASE FOR A HANDHELD VACUUM CLEANER

Title (de)  
HALTEBASIS FÜR EINEN TRAGBAREN STAUBSAUGER

Title (fr)  
BASE DE SUPPORT POUR ASPIRATEUR PORTATIF

Publication  
**EP 4248818 A1 20230927 (FR)**

Application  
**EP 23162109 A 20230315**

Priority  
FR 2202669 A 20220325

Abstract (en)  
[origin: WO2023180654A1] The invention relates to a support base (3) which is provided with a base body (33); a first fixing hole (34) provided on the base body (33) and configured to be passed through by a first fixing screw, so as to fix the base body (33) to a first fixing point; a second fixing hole (35) provided on the base body (33) and configured to be passed through by a second fixing screw, so as to fix the base body (33) to a second fixing point; a support device configured to support a hand-held vacuum cleaner (2); and first adjustment means configured to adjust a positioning of the base body (33) relative to the first fixing point according to a first adjustment direction (D1) and a second adjustment direction (D2) that are different from each other.

Abstract (fr)  
La base de support (3) comporte un corps de base (33) ; un premier trou de fixation (34) prévu sur le corps de base (33) et configuré pour être traversé par une première vis de fixation, de manière à fixer le corps de base (33) à un premier point de fixation - un deuxième trou de fixation (35) prévu sur le corps de base (33) et configuré pour être traversé par une deuxième vis de fixation, de manière à fixer le corps de base (33) à un deuxième point de fixation - un dispositif de support configuré pour supporter un aspirateur portatif (2) ; et des premiers moyens d'ajustement configurés pour ajuster un positionnement du corps de base (33) par rapport au premier point de fixation selon une première direction d'ajustement (D1) et une deuxième direction d'ajustement (D2) qui sont différentes l'une de l'autre.

IPC 8 full level  
**A47L 5/24** (2006.01); **A47L 5/28** (2006.01); **A47L 9/00** (2006.01); **A47L 9/28** (2006.01); **A47L 9/32** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47L 5/24** (2013.01); **A47L 5/28** (2013.01); **A47L 9/0063** (2013.01); **A47L 9/2884** (2013.01); **A47L 9/322** (2013.01)

Citation (search report)  
• [XA] CN 210989972 U 20200714 - XIAOGOU ELECTRIC INTERNET TECH BEIJING CO LTD  
• [A] US 2017319035 A1 20171109 - KIM NAMHEE [KR], et al  
• [A] DE 102010041685 A1 20120329 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC ME MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA

Designated validation state (EPC)  
KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)  
**EP 4248818 A1 20230927**; CN 118922111 A 20241108; FR 3133736 A1 20230929; FR 3133736 B1 20240412; WO 2023180654 A1 20230928

DOCDB simple family (application)  
**EP 23162109 A 20230315**; CN 202380028562 A 20230315; FR 2023050357 W 20230315; FR 2202669 A 20220325